
 
PEDAGO RY  
HALLITUKSEN KOKOUS 3/25  
 
Aika:  4.3.2025 klo 16:30 
Paikka:  Päärakennus  C 417 

Seminaarinkatu 15, 40100 Jyväskylä 
  
Läsnä: Veera Hynninen 
 Maria Malinen 
 Siiri Lampinen 
 Saara Nurro 
 Janne Rajamäki 
 Elisa Ruoppa 
 Leevi Henna 
 Linnea Jylhä 
 Annastiina Sahlberg poistui klo 18.13 
 Aapo Nikula saapui klo 16.41 
 Siiri Nissinen saapui klo 16.41 
 Olivia Haataja saapui klo 16.56 
 

1. Kokouksen avaus 
 
Veera Hynninen avasi kokouksen ajassa 16.30 
 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Esityslistan hyväksyminen  
 
Esitetään lisättäväksi kohtaan 
 
5.2.2. Tikin vuosijuhlaedustus 
6.1. SOOLin liittokokous 12.-13.4.2025 
14.1. Edunvalvonnan Kahvia ja kuulumisia 18.2. 
17.1. Tutorvalintaprosessi  
 
Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestyksenä. 
 

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
 
Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Elisa Ruoppa ja Linnea Jylhä. 
 



5. Hallinto 
 
5.1. Puheenjohtajiston terveiset 

 
Veera Hynninen on palannut harjoittelusta.  
 

5.2. Hallituksen pöhinät 
 

5.2.1. Maaliskuun  tapaamiset 
 

   Lauantaina 8.3. hallituksen kämppäapprot. Neljä hostia keväälle,  
   loput syksyllä.  
 

Tiistaina 11.3. klo 8.30 Unossa aamupalatapaaminen laitoksen johdon 
kanssa.  
 

   Tiistaina 11.3. Kevätkokous 
 
   Keskiviikkona 19.3. Hallituksen kokous 
 
            5.2.2. TIKin vuosijuhlaedustus 
 

Eero Kokkarisen oli tarkoitus mennä edustamaan Tietokilta ry:n 
vuosijuhlille, mutta sairastumisen takia ei päässyt. Pedago kuitenkin 
lahjoittaa Tietokilta ry:n nimissä Kalevalan päivän ja suomalaisen 
kulttuurin päivän kunniaksi 50 euroa Suomen lastenkulttuuriliitolle.  

 
 Siirryttiin kohtaan 7.  
 

6. SOOL ja JYY 
 
JYY:n järjestökirje lähetetty tänään sähköpostiin. Tärkeimpinä nostoina TL;DR 
avustushaku 31.3.-5.5. Ensi vuonna supistuu yliopiston tilat, joten opetustiloja ei ole 
mahdollista varata ensi vuodelle ennen 16.5., sillä yliopistolla on etuajo-oikeus. 
Kahvitus lähteellä 11.3., JYYn vuosijuhlagaala 22.3., järjestömiitti 7.4. 

 
6.1.  SOOLin liittokokous 12.-13.4.2025 

 
Kahden päivän pituinen kokous Helsingissä. SOOLille sama, mitä meille on 
vuosikokoukset. Siellä käydään läpi toimintakertomus, talousarvio sekä 
valitaan SOOLin uusi hallitus.  
 



Veera Hynninen ilmoitti, että meille varattu kolme paikkaa. Ilmoittautuminen 
tapahtuu 27.3. mennessä. Pedago kustantaa hotellista aiheutuvat kulut (55 
euroa /osallistuja).  

 
Edellisinä vuosina on lähtenyt puheenjohtajisto sekä yksi hallituslainen. 
Mennään samalla tänäkin vuonna.  
 
Puheenjohtajisto on halukkaita lähtemään. Sovitaan kolmas lähtijä 
myöhemmin, sillä kaikki eivät ole kokouksessa läsnä.  

 
 Siirryttiin kohtaan 8, sillä kohta 7 käsiteltiin aiemmin. 

 
7. Kevätkokous 

 
Annastiina Sahlberg ilmoittautui vapaaehtoiseksi leipojaksi kevätkokoukseen. 

 
7.1. Toimintakertomus 

 
Veera Hynninen esitteli Pedagon vuoden 2024 toimintakertomuksen.  
 
Aapo Nikula ja Siiri Nissinen saapuivat. 
 
Olivia Haataja saapui. 
 

7.2. Tilinpäätös 
 
Veera Hynninen luki ääneen “Olennaiset tapahtumat tilikaudella” 
-dokumentin. 
 

7.3. Toiminnantarkastajien lausunto 
 
Veera Hynninen esitteli toiminnantarkastajien lausunnon.  
 

7.4. Jäsenmaksut lukuvuonna 2025-2026 
 
Hallituksen ehdotus jäsenmaksusta lukuvuodelle 2025-2026 10 euroa 
talousarvion mukaisesti.  

 
 Palattiin kohtaan 5.2.2  

 
8. Toimikuntien kuulumiset 

 
8.1. OKL:n toimikunnat 

 



8.1.1. Pedagoginen toimikunta 
 
Viimeisin kokous oli 17.2.2025, paikalla Elisa Ruoppa. 
 
Kokouksessa käytiin läpi esimerkiksi kasvatustieteiden perusopintojen 
kevätkonferenssia ja puhuttiin OKL:n järjestämästä empatiaviikosta.  
 
Seuraava kokous pidetään 11.3.2025.  
 

8.1.2. Opintoasiatoimikunta 
 
Viimeisin kokous oli 18.2.2025, paikalla Janne Rajamäki ja Leevi 
Henna.  
 
Kaksi kotiryhmää syksylle 2025 on vielä selvityksessä ja ne selviävät 
11.3. Janne Rajamäki pohti, että silloin oletettavasti saadaan tietää 
tutorit, mutta ei ole varmaa. 
 
Orientaatioviikko tulee kestämään yhden viikon syksyllä 2025.  

 
8.1.3. YVV-toimikunta 

 
Ei mitään päivitettävää toimikunnan osalta.  
 

8.1.4. Yhteistyötoimikunta 
 
Viimeisin kokous oli 11.2.2025, paikalla Siiri Lampinen ja Saara 
Nurro. 
 
Kokouksessa käytiin läpi opetusharjoitteluita. Esi- ja alkuopetuksen 
opintojakso siirtyy 2. vuoden syksyltä 3. vuoden syksyyn.  
 
Seuraava kokous 25.3.2025, Siiri ja Saara ei kumpikaan pääse 
osallistumaan. Laitetaan hallituksen Telegram ryhmään ajat, jos joku 
pääsisi osallistumaan. 
 

8.2. Fuksitoimikunta 
 
Viimeisin kokous oli 17.2.2025 käsiteltiin palautteita Fuksisitsit 2.0 ja hieman 
tulevia kostajaisia.  
 
Seuraava kokous pidetään 12.3., jolloin keskitytään kostajaisten suunnitteluun 
ja rastien järjestäjien muodostamiseen.  
 



Keskustelua käytiin siitä tarvitaanko jokaiselle rastille vastuuhenkilö kuka ei 
juo alkoholia. Kostajaisissa rasteja tulee olemaan kuusi ja kaikki ovat 
yliopiston alueella eli huomattavasti pienempi alue, kun esimerkiksi 
fuksiaisissa syksyllä 2024. Turvahenkilöitä tapahtumassa tulee olemaan neljä, 
joten koettiin, että se riittää.  
 

8.3. Vuosijuhlatoimikunta 
 

8.3.1. Vuosijuhlatoimihenkilöiden valinta 
 
Hakemuksia tuli 5 kpl. Toimihenkilöpaikkoja on 5. Hakijoita oli Siiri 
Tarvus, Esu Rytkönen, Eemeli Keränen, Aaro Frank ja Kaisa 
Heiskanen.  
 
Kolme hakijaa vetäneet hakemuksensa pois. 
 
Siiri Tarvus ja Kaisa Heiskanen valittiin vuosijuhlatoimihenkilöiksi. 
Avataan haku uudestaan. 

 
9. Menneet tapahtumat 

 
9.1. International student hangout 5.2. @Alkulähde 

 
Tapahtuma onnistui. Osallistujia tapahtumssa oli parhaimmillaan 35. 
 
Yksi palaute, jossa oli pelkkiä vitosia.  
 

9.2. Kylpylätapahtuma Stimulus ry:n kanssa 12.2. @Laajavuori 
 
Yleinen tunnelma oli hyvä, rento ja kiva tapahtuma.  
 

9.3. Kapseleiden suursitsit: ystävänpäiväsitsit 13.2. @Aaltosali 
 
Tapahtumassa oli osallistujia 160 henkilöä. Aalto-salin vuokraan meni 1 
397,82 euroa ja lipputuloja saatiin 993,51 euroa.  
 
Palautelomakkeen kautta saatujen palautteiden perusteella tapahtuma jakoi 
mielipiteitä. Positiivista palautetta annettiin muun muassa tapahtuman 
hinnasta, poikkitieteellisyydestä, istumajärjestyksistä sekä järjestelyistä 
yleisesti.  
 
Negatiivista palautetta annettiin puolestaan muun muassa pöytäryhmittäin 
tapahtuvien kaikkia osallistavien ohjelmanumeroiden puutteesta ja toastien 



toiminta (osa toivoi enemmän jämäkkyyttä, osan kommentit antoivat olettaa, 
että oltiin liian tarkkoja kaikesta).  
Yhteenvetona tapahtumassa oli paljon onnistuneita aspekteja, ja 
tulevaisuudessa pyrimme kehittämään tapahtumaa entisestään annettujen 
palautteiden pohjalta. 
 
Siiri Lampinen nosti esiin, että tapahtuman jälkeen yhdenvertaisuusvastaaviin 
oltiin oltu yhteydessä sitsilaulun lisäsäkeistöihin liittyen. Sitseillä oli laulettu 
Kasvisten laulukirjasta löytyvä Pikku Kakkosen posti -kappale ja tähän 
sitsikansa oli laulanut lisäsäkeistönä säkeistön, jossa käytetään termejä 
“ammattisurkeakoulu” ja “kauppasurkeakoulu”. Osa oli kokenut tämän 
loukkaavana sekä Pedagon turvallisemman tilan periaatteiden vastaisena ja 
yhteydenottaja mainitsi myös ihmetelleensä, ettei esimerkiksi turvahenkilöt 
puuttuneet tähän. Kyseisiä säkeistöjä ei enää siis Kasvisten laulukirjassa lue 
vaan ihmiset laulavat näitä lisäsäkeistöinä.  
 
Janne Rajamäki kertoi olleensa turvahenkilönä kyseisillä sitseillä ja mainitsi, 
miten turvahenkilönä (etenkin näin suuressa tapahtumassa), on hankala 
puuttua lisäsäkeistöjen laulamiseen. Aapo Nikula lisäsi, että kyse on kulttuurin 
muutoksesta. Kesken sitsien on hankalaa puuttua siihen, mitä lisäsäkeistöjä 
sitsikansa lähtee laulamaan. Kuitenkin turvahenkilöt ja toastit voisivat 
kehottaa tapahtuman alussa turvallisemman tilan periaatteiden lisäksi myös 
pohtimaan, onko lisäsäkeistöt niiden mukaisia. Toivottavaa olisi, että kukaan 
kuka toimii Pedagossa näkyvässä roolissa (hallitus, tutorit, FTK, 
toimihenkilöt), ei lähtisi laulamaan näitä säkeistöjä.  
 
Keskustelua käytiin yleisesti siitä, että näiden kyseisten lisäsäkeistöjen lisäksi 
sitseillä on muitakin kyseenalaisia lauluja. Tapahtuman vastuuhenkilöt, 
turvahenkilöt tai toastit eivät pysty kieltämään kaikkien laulujen laulamista, 
mutta jokainen voi omalla toiminnallaan osoittaa sen, onko mielestään sopivaa 
vai ei.  
 
Kyseessä oli poikkitieteelliset sitsit ja kaikilla ainejärjestöillä on eri tavat ja 
kulttuuri sitseillä. Eri sitsit antavat perspektiiviä eri ainejärjestöjen 
sitsaamisesta. Olivia Haataja nosti esille, että ehkä jatkossa poikkitieteellisillä 
sitseillä voisi tehdä yhdessä kaikkien ainejärjestöjen kanssa yhteisen 
käsikirjoituksen. Näin voisimme mahdollisesti välttyä sitsikulttuurieroilta.  
 
Annastiina Sahlberg poistui.  

 
Veera Hynninen mainitsi, että kyseessä tosiaan on kulttuurin muutosasia. 
Laulukirjassa kyseisiä säkeistöjä ei enää ole, joten toivotaan, että 
lisäsäkeistöjen osalta kulttuuri lähtisi pikkuhiljaa muuttumaan sitseillä. 
Turvahenkilöiden esittäytymiseen ja turvallisemman tilan periaatteiden 



lukemiseen voisi jatkossa yhdistää: “jos aiot laulaa lisäsäkeistön, pohdi onko 
se näiden aiemmin mainittujen periaatteiden mukainen”. Edelleen kuitenkin 
on lisäsäkeistöt yleisesti kuuluvat sitsikulttuuriin, mutta niiden tarkoitus ei 
tietenkään ole loukata ketään.  

 
9.4. Helmikuun hengailuilta 18.2. @Boombox 

 
Osallistujia hengailuillassa oli järjesäjien lisäksi neljä henkilöä eli yhteensä 
kuusi. Tarjottaviin meni 11,83 euroa ja haalarimerkkejä myytiin 88,17 eurolla. 
Tapahtumassa oli hyvä ja rento tunnelma. Kaksi henkilöä oli vastannut 
palautelomakkeeseen ja antanut kaikkiin kohtiin arvosanan 5. Yksi avoin 
palaute: Hyvin viihty pienemmälläkin porukalla! 
 

9.5. Talvipäivät 21.-23.2. @Helsinki 
 

Bussikyydit hoiti Abakus ry. Hyvin meni ja oli hauskaa! Ensi vuonna 
Raumalle. 
 
Koulun siivoaminen sunnuntaina ohjeistuksen suhteen oli epäselvä. Tästä 
annetaan palautetta Stadista ry:lle.  
 

10. Tulevat tapahtumat 
 

10.1. Maaliskuun hengailuilta 5.3. @Alkulähde 
 
Tapahtuman vastuuhenkilöinä Leevi Henna ja Matilda Hell sekä 
turvahenkilönä Leevi Henna. Hengailuillassa tarkoituksena virittäytyä 
Haluatko miljonääriksi -tapahtuman tunnelmaan pelaamalla pelejä sekä 
herkuttelemalla. Budjetti 20 euroa tarjoiltaviin.  
 

10.2. Haluatko miljonääriksi -visailuilta 6.3.@DeLorean 
 
Tapahtuman vastuuhenkilöinä Matilda Hell ja Annastiina Sahlberg. 
Turvahenkilöinä toimivat Siiri Lampinen ja Tuulia Turpeenoja. Muina 
apukäsinä tapahtumassa Leevi Henna kuka hoitaa Haluatko miljonääriksi 
-visailun juontamisen.  
 
Tapahtuman hankintoina kilpailijoiden palkinnot. Tapahtumassa tehdään 
yhteistyössä DeLoreanin kanssa. 

 
10.3. Lajikokeilu 12.3. @Boulderpaja 

 



Lajikokeilun vastuuhenkilöinä Saku Virtanen ja Olivia Haataja. 
Turvahenkilönä toimii Saku Virtanen. Lajikokeilussa kokeillaan boulderointia. 
Pedago kustantaa Sakun osallistumisen (10€).  
 
Mahdollisesti tehdään yhteistyötä Varkaat ry:n, Abakus ry:n, Emile ry:n ja 
Stimulus ry:n kanssa. Mikäli kaikki liput eivät mene viikonloppuun mennessä, 
avautuu liput liikuntavuoroille osallistuville.  
 
10 osallistujaa tulee olla, muuten lajikokeilu ei toteudu.  
 

10.4. Pörssin perinteinen rinnerieha 13.3. @Laajis+Escape  
 
Pedagolla lippukanta Rinneriehaan sekä oma rasti tapahtumassa. Olivia 
Haataja on hoitanut lippukantaa, jakaa rannekkeet pedagolaisille sekä on 
pitämässä rastia yhdessä Annastiina Sahlbergin ja Linnea Jylhän kanssa. 
Pedagon rastilla luvassa pallomerestä pallojen metsästystä. Palkintoina 
karkkia, haalarimerkkejä sekä 2kpl lippuja Herkkuapproille. 
 
Rannekkeissa ollut toimitusongelmia ja ne saadaan vasta 11.3. eli 2 päivää 
ennen tapahtumaa. Olivia hakee rannekkeet Pörssiltä heti, kun ilmoitetaan ja 
jakaa/ottaa maksun niistä ennalta sovittuina ajankohtina. Kaikki info 
rannekkeen ostajille menee sähköpostitse sekä Instagramin kautta.  
 

10.5. EV+SOOL Mielenterveyskävely 18.3.  
 

Tapahtuman vastuuhenkilöinä ovat Janne Rajamäki, Elisa Ruoppa ja Aapo 
Nikula. Turvahenkilönä toimii Aapo Nikula. SOOL-aluetoimija Sofia Salo on 
myös auttamassa tapahtuman järjestämisessä. Mielenterveyskävely yhdessä 
Jyväsjärven rantaraittia pitkin.  
 

11. Talous 
 
Tilin saldo: 14 535,47 euroa. 
 
Kulukorvauksia maksettu yhteensä 543,91 euroa. Kulukorvaukset ovat koostuneet 
muun muassa kokouseväistä, sitsien tarvikkeista, kerhojen ja hengailuiltojen 
tarjoiluista sekä Pedagon uusista peleistä.  
 
Muita menoja Educa-messujen bussikuljetukset, Opinkiven saunan vuokra 25.3. 
olevaan tapahtumaan, nettisivujen ylläpito ja sopimuksen uusiminen viideksi 
vuodeksi, pankin kulut tammikuulta (pankkikortti, tilien avaaminen), Aalto-salin 
vuokra Kapseleiden suursitsejä varten sekä Pörssin rinneriehan lippukanta. 
 



Tuloja saatu Treanglosta eli Kide.appista. Kide.appin tulot ovat koostuneet 
fuksisitsien lipunmyynnistä, Pedagon jäsenyyksistä, haalarimerkeistä ja niiden 
postittamisesta sekä suursitsien lipunmyynnistä.  
 
Muita tuloja pullorahat sitseiltä, haalarimerkkien myynti helmikuun hengailuillassa 
sekä vuoden 2022 itsenäisyyspäivän soihtukulkueen ylijäämärahat. 
 
Saara Nurro maksaa laskut aina niin, että ne menevät tililtä automaattisesti laskun 
eräpäivänä. Kulukorvaukset maksetaan aina kahden viikon välein. Mikäli Saaralla 
osuu loma siihen, kun pitäisi maksaa, hän maksaa ne loman jälkeen. 

 
11.1. Jäsenet 

 
Jäsenten määrä: 380. 
 
Veera Hynninen hyväksynyt neljä uutta jäsentä edellisen kokouksen 3.2. jälkeen. 
 
Alumneja rekisterissä: 5. 

 
12. Viestintä 

 
Saara Nurro, Siiri Nissisen avustuksella, oli yhteydessä Canvan asiakaspalveluun ja 
saimme voittoa tavoittelemattomille yhdistyksille ilmaisen Canva Pron. Näin ollen 
Canva Pro kuluja tulee olemaan tällä kaudella 0€.  
 
Siiri Nissinen ei päässyt paikalle viestintäfoorumiin 17.2.25, ja seuraava foorumi on 
kevätkokouksen kanssa päällekkäin. 
 
Siiri Nissinen muistutti, että tapahtumat tulee siirtää suunnittelukalenterista oikeaan 
kalenteriin niiden varmistuessa. Siiri myös pyysi, että vältettäisiin “ai niin mä 
unohdin” -tyylisiä viestejä. Kaikilla on monta asiaa mielessä ja on ymmärrettävää, 
että aina ei muista kaikkea, mutta viestintävastaavalle voi tämän tyylisiä viestejä tulla 
päivässä parhaimmillaan neljä.  

 
12.1. TikTok 

 
Maria Malinen nosti esiin viime kokouksessa esille tulleet pääpointit TikTokin 
puolesta. Näitä oli muun muassa OKL:n ja Pedagon näkyvyys yliopistoon hakeville 
sekä se, että TikTok mahdollistaa Instagramiin verrattuna erilaista viestintää.  
 
Puheenjohtajisto muistutti, että mikäli äänestetään TikTokin puolesta niin seuraavaksi 
luodaan viestintäsuunnitelma sen käyttöön niin, että siinä huomioidaan kuvausluvat, 
jäsenistön näkyvyyden varmistaminen, suunnitelmallisuus ja hallituksen hyväksyntä 
sisällölle. 



 
Suoritettiin suljettu käsiäänestys, jossa ääntenlaskijoina toimivat 
pöytäkirjantarkastajat Elisa Ruoppa ja Linnea Jylhä.  
 
Äänestettiin TikTokin puolesta äänin 8 - 1. 

 
Siiri Nissinen kysyi läpinäkyvyyden vuoksi, miksi suoritettiin suljettu käsiäänestys. 
Veera Hynninen vastasi, koska voi olla arkaluontoinen asia jollekkin ja yleensä 
suoritetaan äänestykset suljettuina.  

 
13. Yhdenvertaisuus 

 
13.1. Yhdenvertaisuuskyselyn koonti 

 
Yhdenvertaisuusvastaavat tekevät koonnin 19.3. hallituksen kokoukseen. 
Kysely avataan uudelleen ennen sitä, sillä vastauksia oli tullut vain 11 kpl eikä 
niissä ollut mitään hälyttävää, joten senkin puolesta ehditään käsitellä 
myöhemmin. Linkki kyselyyn laitetaan vielä koko OKL:n Telegram ryhmään.  
 

13.2. Yhdenvertaisuus tapahtumissa 
 
Yhdenvertaisuusvastaava Aapo Nikula on saanut yhteydenoton, jossa toivottu, 
että oltaisiin tarkkoina tapahtumissa osallistujien tietojen suhteen. Ei oleteta 
kenestäkään mitään ja varmistetaan, että esillä olevat tiedot ovat oikein.  

 
13.3. Turvahenkilöohjeet 2025 

 
Turvahenkilöohjeiden päivittäminen on työn alla ja ne valmistuvat seuraavaan 
kokoukseen.  
 
Nykyisessä ohjeessa aika paljon vanhentunutta tietoa, joita muokataan ja 
päivitetään. 
 

14. Edunvalvonta 
 
Edunvalvojat ovat olleet mukana keskustelemassa Integraatio-kotiryhmän 
opiskelijoiden ja opettajien kanssa kotiryhmän tilanteesta. He saivat 
keskusteluyhteyden auki ja edunvalvonnan osalta asia on käsitelty. 
 

14.1. Edunvalvonnan Kahvia ja kuulumisia 18.2. 
 
Ensimmäinen Kahvia ja kuulumisia -tapaaminen oli Kasvistolla, paikalla yksi 
osallistuja koko ajan ja muutama käymässä. Seuraava tapaaminen Ruusulassa 
maanantaina 10.3.2025.  



 
15. Työelämä- & alumnitoiminta 
 
 OAJ Keski-Suomen ja SOOLin järjestämä valmistuvien info 17.3.2025. 

 
16. Kansainvälisyys 

 
Kaksi tällä hetkellä vaihdossa olevaa pedagolaista otti yhteyttä 
kansainvälisyysvastaavaan Linnea Jylhään. Olisivat halukkaita tekemään vaihdosta 
materiaalia Pedagon Instagramiin. Linnea suunnittelee yhdessä viestintävastaavan 
Siiri Nissisen kanssa millaista sisältöä toteutettaisiin. 
 

17. Tutor 
 

17.1. Tutorvalintaprosessi  
 
Tutorvalinta saatiin päätökseen. Hakijoita oli paljon ja valintaprosessissa oli 
paljon hommaa. Janne Rajamäki odottaa Tiina Nyyssösen vastausta 
viimeisimmästä valinnasta, luultavasti saadaan tietää 11.3.  
 
Maria Malinen esitti, että laitokselle voisi ehdottaa, että ensi vuonna 
LUOMUS-tutor erotettaisiin erikseen omaksi haukseen.  
 
Janne Rajamäki toi esille, että on muitakin muokattavia asioita ensi vuotta 
ajatellen. Mikäli hakijoita on jatkossakin näin paljon, tulee valintatilaisuus ja 
sen jälkeinen valitsijoiden kokous ajoittaa paremmin.  
 
Seuraavassa hallituksen kokouksessa toivon mukaan selviää tutorit ja 
tutortoimihenkilöt. 
 

18. Kestävä kehitys 
 
Ruusulassa ja Kasvistolla on kahvia. 
 
Elisa Ruoppa kertoi, että JYY:n keskusteltufoorumissa on herännyt keskustelua siitä, 
onko lain mukaista, että lahjoitamme jokaisesta myydystä hyväntekijämerkistä 
könttäsumman. Asia on vielä selvityksessä ja palataan tähän seuraavassa hallituksen 
kokouksessa. 
 
Kirpparille päätetty päivämäärä 10.4. ja siihen liittyen lähdetään edistämään 
tapahtumaa.  
 

19. Yhteistyö 
 



Leevi Henna ja Matilda Hell alkavat suunnittelemaan mainostusta 
yhteistyökumppaneista Instagramin puolelle yhdessä Siiri Nissisen kanssa. 
 

19.1. Yhteistyösopimukset 
 
Leevi Henna lähettää tällä viikolla Promlerille uuden sopimuksen eli 
jatkamme yhteistyötä heidän kanssa.  
 

20. Kerhot  
 
Kerhonvetäjistä tulee toimihenkilöitä. Tämä tarkoittaa sitä, että kaikkien 
kerhonvetäjien paikat tulevat yleiseen hakuun. Haku avautui tänään 4.3.. Haku 
tapahtuu forms-lomakkeella, joka on auki 2 viikkoa. Lomake sulkeutuu 19.3. klo 
16:15. Hakulomakkeet luetaan kerhokohtaisesti läpi hallituksen kokouksessa ja 
pesteistä äänestetään suljetulla lippuäänestyksellä, mikäli hakijoita on yhtä pestiä 
kohtaan enemmän kuin yksi. Toimihenkilöitä haetaan yhteensä viisi henkilöä: 2 
kässäkerhon vetäjää, 2 kirjakerhon vetäjää ja 1 liikuntakerhon vetäjää.  
 
Seuraavia hakukriteerejä painotetaan hakemuksia lukiessa:  
harrastuneisuus (kiinnostus/tietämys kerhon aihetta kohtaan), sitoutuneisuus toimintaa 
kohtaan sekä innostuvuus.  
 
Kokouksen jälkeen kerhovastaava ilmoittaa hakijoille tuloksen. Nykyisiä 
kerhonvetäjiä on informoitu tästä ja vastaanotto oli positiivinen.  
 

20.1. Liikuntakerho 
 
Liikuntakerhon vuorot pyörivät normaalisti taas loman jälkeen. Pedagon 
viestintäkanaviin sekä Telegram-ryhmään on ilmoitettu seuraavan viiden 
viikon ohjelma: ma 3.3. futsal, ma 10.3. sähly, ma 17.3. norsupallo, ma 24.3. 
koripallo ja 31.3. ultimate.  
 
Haalarimerkit ovat tulleet ja niitä aletaan jakamaan maanantaina 10.3. alkaen.  
 

20.2. Kirjakerho 
 
Seuraava kirjakerho 10.3. klo 18 Alkulähteellä. Käsittelyssä Jane Austenin 
Ylpeys ja Ennakkoluulo.  
 
Tänä vuonna kerhoeväisiin on käytetty yhteensä 12,37 euroa. Evääksi on 
ostettu mehua, keksejä, suklaata ja viinirypäleitä. 
 

20.3. Käsityökerho 
 



Käsityölahjoitukset on toimitettu sairaala Novaan ja he olivat todella 
tyytyväisiä sekä toivovat jatkossakin yhteistyötä.  
 
Edellisessä kerhossa oli kiva tunnelma, osallistujia oli noin kymmenisen 
henkilöä. Seuraava kerho on 17.3 klo 18 Alkulähteellä. Kerhon kanssa on 
samaan aikaan myös valmistuvien info, josta ei ollut vielä tietoa, kun kerhon 
päivä päätettiin. Molemmat kerhonvetäjät ovat infossa ja menevät vasta 
myöhemmin kerhoon. Tila on varattu jo kuudelta ja kerholaiset pärjäävät 
ilman vetäjiä vähän aikaa. Tästä ollaan informoitu kerholaisia jo 
Telegram-ryhmässä.  Kevään viimeinen kerho 22.4.. Tilavarauspyyntö laitettu 
JYY:lle.  
 

21. META  
 
Janne Rajamäki ei pääsekään edustamaan Varkaat Ry:n vuosijuhlille. Selvitetään onko 
joku muu halukas edustaja. 
 
Linnea Jylhä mainitsi, että 25.3. järjestetään saunailta Opinkiven saunalla. Toinen 
turvahenkilö vielä haussa. Janne Rajamäki ilmoittautui turvahenkilöksi tapahtumaan.  
 
Leevi Henna mainitsi, että 15.3. Heidi’s:ssä Asteen keikka. Laitetaan Instagramiin 
tästä pedagolaisille linkki opiskelijalippuun. 10 hallituslaista pääsee halutessaan 
ilmaiseksi. 
 

22. Seuraava kokous ja kokouksen päätös 
 
Seuraava kokous pidetään 19.3.2025 klo 16:15 Lyhdyssä. 
 
Veera Hynninen päätti kokouksen ajassa 19.34. 
 
Jyväskylässä 4.3.2025 
 
Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa. 


